



"扎根"微电影制作比赛

"Roots" Short Film Contest

用创意述说你对家国的爱与感悟 赢取丰厚奖金!

Unleash your creativity with a short film and stand a chance to win RM3000!

PRIZES 奖励

Open Category 公开组:

First 冠军: RM3,000 + Prize worth 价值 RM5,000 奖品+ Certificate 奖状 Second 亚军: RM2,000 + Prize worth 价值 RM3,500 奖品 + Certificate 奖状 Third 季军: RM1,500 + Prize worth 价值 RM2,500 奖品 + Certificate 奖状

Student Category 学生组:

First 冠军: RM2,000 + Prize worth 价值 RM3,000 奖品 + Certificate 奖状 Second 亚军: RM1,000 + Prize worth 价值 RM2,000 奖品 + Certificate 奖状 Third 季军: RM500 + Prize worth 价值 RM1,000 奖品 + Certificate 奖状 10 x Merit 优秀奖: RM300 + Prize worth 价值 RM300 奖品 + Certificate 奖状 10 x Consolation 安慰奖: RM200 + Prize worth 价值 RM200 奖品 + Certificate 奖状

Organiser/ 主办: Malaysian Chinese Culture and Arts Consultative Council

马来西亚华社文化艺术咨询委员会

Co-organiser/协办: UTAR/ 拉曼大学

Chinese Film Association of Malaysia/ 马来西亚中文影视协会

For more information/ 详情请登录: https://blossomshortfilm.wordpress.com

Contact us/ 联络方式: blossomshortfilm@gmail.com/ 03-2203 3971/3979

询问与乐捐索票处 Enquiries & Ticket Sponsorship:

马来西亚华社文化艺术咨询委员会 Malaysian Chinese Culture & Arts Consultative Council

gkat 12, Wisma MCA, No. 163, Jln An ang, 50450 Kuala Lumpur. **T** 03-2203 3971/3978/3979 **HP** 019-669 6270 **E** 1

马来西亚华穗艺术节 Blossom Arts Festival Mala































RULES & REGULATIONS

CONTEST THEME

"Roots"

ENTRY REQUIREMENTS

- 1. The contest has two categories: Open Category and Student Category.
 - (a) The Open Category is open to Malaysians of all ages.
 - (b) The Student Category is open to all Malaysian university/college/school students. The short film entry submitted to the Student Category must be produced entirely by students
- 2. Only one (1) entry per contestant is permitted.
- 3. All entries must be produced on or after 1 January 2016.
- 4. All components of the film must be the original creative content/production of the contestant.
- 5. All entries MUST NOT have been submitted to other film or video competitions/festivals.
- 6. The contest only accepts short drama. Other genres such as documentary are not accepted.
- 7. The film dialogue may be in any vernacular languages spoken in Malaysia but must have subtitles in English and/or Chinese.
- 8. Entries shall not contain any profanity, nudity, pornographic images or explicit sexual themes, graphic violence, defamatory or libelous statements or material deemed illegal. Entries which are deemed inappropriate or infringe any intellectual property rights or other rights shall also be disqualified. The organiser and judges of the contest have the sole discretion and decisions made are final.
- 9. Each entry shall be an original work which is under no restriction, contractual or otherwise, that shall prevent the use of the film by the contest organiser. All productions must be free of any encumbrances, liens and claims by third parties. The contestant must acknowledge and confirm that nothing in the film infringes on any intellectual property rights including but not limited to, copyrights or trademarks, or violates any person's rights of privacy or publicity, and that all necessary releases, licenses and permissions have been secured by the contestant.
- 10. All photos and CDs submitted are non-returnable and shall become the property of the organiser who may use them for promotional, publishing and exhibition purposes without notification and payment to the contestants.
- 11. Contestants are responsible for securing necessary permission, talent and location releases and licenses for visual and audio material contained in the submissions. Contestants shall only use original music created for their entry or royalty-free music and NOT music protected by copyright.
- 12. The contest organiser shall not be responsible or liable for any loss, damage, claims, costs or expenses incurred in the production or delivery of the film entries.
- 13. The contest organiser reserves the right to disqualify any contestant who does not comply with these requirements and rules.

HOW TO ENTER

- 1. Contestants shall submit an original short film of their own work that is NOT LESS than five (5) minutes duration and NOT LONGER than ten (10) minutes screening time excluding end credits.
- 2. The contest starts on 1 June 2017 and ends on 31 July 2017 ("Contest Period").
- 3. Entries are to be received by the contest committee on or before 6 pm, 31 July 2017. Entries submitted outside the Contest Period shall be disqualified.
- 4. Contestants shall download, complete the Entry Form and send their fully completed and signed Entry Form to blossomshortfilm@gmail.com
- 5. The contestant shall upload the short film onto their respective YouTube channel. Uploaded films on YouTube must be categorised as "Unlisted" and must not be shared on any other online platforms. The full YouTube URL link must be included in the Entry Form.
- 6. Shortlisted finalists will be required to submit their high-resolution video entries in DVD (data format: .mov or .avi) and will be used for screening during the festival month.

SELECTION OF WINNERS / PANEL JUDGES

All decisions of the judges are final. No enquiries or appeals shall be entertained.

比赛主题

"扎根"

参赛规则

- 1. 比赛分成两个组别: 公开组及学生组。
 - (a) 公开组开放给所有马来西亚公民参加,不限年龄。
 - (b) 学生组开放给马来西亚所有大专生和中小学学生参加。参赛作品必须完全由学生所制作并完成。
- 2. 每位参赛者只可递交一部作品。
- 3. 参赛作品需为2016年1月之后的创作。
- 4. 所有参赛作品必须是参赛者的原创作品。
- 5. 比赛不接受所有曾经参与其他短片比赛的作品。
- 6. 比赛只接受剧情短片, 恕不接受其他类型短片, 例如纪录片。
- 7. 作品对白可以是马来西亚常用的语言或方言, 但必须附上英文或中文字幕。
- 8. 主办单位拒绝侵犯知识版权或其他版权、含有淫亵、裸露、色情、暴力、诽谤性或违法之内容的参赛作品。一旦发现参赛作品含有相关成分,将取消有关作品的参赛权。
- 9. 参赛作品须为原创作品,同时不受限于任何版权或合约,以至影响主办单位使用该作品的权利。参赛作品也不含第三方索留置权或含任何权利之纠纷。参赛者需确认、同意和保证作品中没有侵犯或违反任何知识产权,包括版权,商标,或侵犯个人隐私权或名誉,并获得相关契约、版权和同意书。
- 10. 所呈上的作品和数码光碟将归主办单位所有, 恕不退还。主办单位有权复制得奖作品作宣传、出版或放映用途。
- 11. 参赛者需负责获取参赛作品中所有相关同意书,包括演员合约与场地使用权,图像、影像和音频的授权书。参赛者只可采用专为参赛作品制作的原创音乐或无版权音乐而非受版权保护的音乐。
- 12. 在作品制作或递交过程中发生的任何损失、损坏、索赔或开销,主办单位概不负责,也不承担任何法律责任。
- 13. 若参赛者违反比赛条规, 主办单位有权取消其参赛资格或其奖项。

参赛程序

- 1. 参赛者需呈交一部,不包括片尾,片长为5-10分钟的原创作品。
- 2. 作品征集时间为2017年6月1日至2017年7月31日。
- 3. 所有参赛作品必须在2017年7月31日下午6时前电邮或递交给主办单位。逾期提呈的作品, 恕不受理。
- 4. 参赛者可以下载报名表格, 填写后将报名表格发送至: blossomshortfilm@gmail.com
- 5. 参赛者必须将作品上传至YouTube频道。上载的作品必须标志为 "Unlisted", 并不可分享到其他网络频道。报名表格中必须填写完整的YouTube影片链接。参赛者提供的所有资料必须完整、真实与正确。
- 6. 成功进入入围名单的参赛者需将作品光碟(数据格式:.mov或.avi)提供给主办单位,以便在艺术节期间播出。

评审准则

评审团的决定为最后决定,任何询问或投诉恕不受理。





"扎根"微电影制作比赛 "Roots" Short Film Contest

ENTRY FORM 参赛表格

Entry No./ 参赛作品编号:				
Submission Date/ 作品提呈日期·:				
Note: All fields required. / 注:必须完整填写表格内的所有资料。				
Short Film Entry Details 参赛作品资料				
Category (please tick ✔) / 参赛组别 (选择划勾 ✔): () Student 学生组 () Open 公开组				
Film Title/ 作品名称:(Chinese/ 中)				
Duration (Exclude end credit)/ 作品时长 (不包括片尾):				
Completion Date/ 作品完成日期:				
YouTube URL link/ 作品YouTube链接:				
Synopsis (in 200 words)/ 作品简介 (200字以内):				
(Note: Please include explanation on how your work relates to the theme. /注: 简介必需解释作品与主题之间的关联)				

询问与乐捐索票处 Enquiries & Ticket Sponsorship: 马来西亚华社文化艺术咨询委员会 Malaysian Chinese Culture & Arts Consultative Council

Tingkat 12, Wisma MCA, No. 163, Jln Ampang, 50450 Kuala Lumpur. **T** 03-2203 3971/3978/3979 **HP** 019-669 6270 **E** mcc **f** 马来西亚华穗艺术节 Blossom Arts Festival Malaysia

































Contestant Information and Contact 参赛者资料及联系方式

Name (Group Leader) / 姓名(团	队领导人):		
(Ch	ninese/中):		
Gender/性别: Female 女/ Male	B Date of Birth	/ 出生日期:	
MyKad No. /身份证号码:			
School/ College/ Company 所属	学校及院系或工作单位:		
Contact Address /联络地址:			
Contact Number/ 联络电话:			
Email/ 电邮:			
Name (Chinese/English) 队员姓名 (中 / 英)	Job Title 担任职务	MyKad No. 身份证号码	Contact Number 联络电话
	Maria de Carrero de la composición della composi		
I,and complied with the rules an of the Contest Organiser.			
本人,		(名字)已详读、明白暨	暨符合所有申请条件和条规,
并确认填写的资料无误。我方将			
		THE REPORT OF THE PARTY OF THE	

Name/姓名:

MyKad No./ 身份证号码:

Date/日期:

Company/ Institution Stamp 公司/学校印章